
Geacht college, 

Wij hebben enkele vragen n.a.v. de behandeling zienswijzen gemeenschappelijke regelingen.

De ministerraad heeft in januari ingestemd met het wetsvoorstel dat de democratische legitimiteit 
van gemeenschappelijke regelingen moet vergroten. Het kabinet wil de betrokkenheid van 
raadsleden in het bestuur van gemeenschappelijke regelingen vergroten. Is bekend hoe het met dit 
wetsvoorstel staat?

Is er enig zicht op hoe hoog een eventuele naheffing voor Laarbeek zou kunnen zijn wanneer Attero 
recht blijft houden op een naheffing naar aanleiding van minderlevering van brandbaar restafval over 
de jaren 2015-januari 2017?

Wij ontvangen graag een overzicht van alle GR-en met daarin de geraamde- en werkelijke bijdrage 
over de jaren 2018 en 2019. Daarnaast eenzelfde overzicht van de geraamde bijdragen 2020 en 
2021. Tenslotte eenzelfde overzicht met daarin de toe- en afname van reserves van deze 
organisaties. Dit om een beeld te krijgen van de groei van deze organisaties en het beslag dat ze 
leggen op ‘onze’ reserves. 

Vriendelijke groeten.

Fractie PNL

Noek Maas, Ton van de Wijdeven, Toon Brouwers, Aria de Groot, Jan Hendriks, Ron van den 
Berkmortel, Willie Maas, Wim van Dijk, Ronnie Tijssen.


